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Andreas Juhl-Rhode

Emne: VS: Behov for tiltag på Kronborggade

 
 
Fra: >  
Sendt: 10. januar 2020 15:12 
Til: Fællespostkasse Nørrebro Lokaludvalg <noerrebrolokaludvalg@okf.kk.dk> 
Emne: Behov for tiltag på Kronborggade 
 
Kære Nørrebros lokaludvalg, 
 
Jeg skriver til jer, da jeg nu har boet på Kronborggade i tre år og flere gange har set, at det er et problem, at vejen 
ikke er ensrettet. Det er muligt at køre op ad vejen fra både Jagtvej samt Hørsholmsgade, hvilket hver dag giver 
anledning til diskussioner mellem biler, når de kommer fra deres side af vejen og ingen vil give sig og bakke.  
 
Vejen er lige så snæver som Jægersborggade, som jo netop er ensrettet, hvorfor jeg ikke forstår, at Kronborggade 
ikke er det.  
 
I er mere en velkomne til at kontakte mig for mere information, da det kan være svært at forklare på skrift.  
 
Med venlig hilsen  


